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Employment Notice for a Foreign English Teacher 

 
National Beimen Senior High School wants to hire a foreign English teacher in the coming 

school year (August, 2023-July,   2024)   under   Taiwan’s   Ministry   of   Education’s Foreign 

English Teacher Recruitment Project. 

 

1. Working: Five days a week and eight hours per day. Job responsibilities include teaching 

classes, making course preparations, drawing up lesson plans, participating in school 

meetings and activities( i.e. school fairs, school anniversaries, and so on), instructing the 

students to participate in interschool competitions, etc. 

2. Teaching assignment: Class teaching hours: 20-22 hours/week. Courses include General 

Studies Year 1-Native Teacher English, General Studies Year 2- Native Teacher English, 

Physical Education Year 1-Native Teacher English, Physical Education Year 2-Native 

Teacher English, etc. 

3. Monthly salary: NT$65,230 (bachelor) /72,760 (master) /75,950 (doctor) for the first year. 

4. Benefits: Performance incentives (based on performance evaluation), overtime teaching 

pay, a round-trip economy-class airfare ticket subsidy, monthly housing subsidies, and 

insurance. 

5. Qualifications: 

(1) Candidates must be native English speakers from the U.S., Canada, U.K., Australia, New 

Zealand, or South Africa, have a college degree or above and hold a license (priority) of English 

teacher, TEFL teacher or TESL teacher or a certificate of studying relevant teaching programs 

in college. 

(2) Candidates must provide relevant documents for applying for the employment permit. 

(work permit) The documents include resume, diploma, teacher’s license or certificate, 

certificate of non-criminal record, certificate of good health, etc. 

6. For further detailed information and interview arrangement, please contact Ms. 

Chen before June 19 during working hours. (8:00 am. ~ pm.5:00; Mon~Fri) Tel: 0985239082

 e-mail: t029@bmsh.tn.edu.tw      

7. Note: This project is based on the "Ministry of Education, National and Preschool Education 

Administration's Program for Introducing Foreign English Teachers for the 112th Academic 

Year." The project has passed the initial review, but if it is not ultimately approved, the 

implementation of this project will not be possible, and the appointment of the recruited 

teachers will be automatically invalidated. 

 

Address of Beimen Senior High School: No. 269, Liu'an, Jiali Dist., Tainan City 72242 , Taiwan 

(R.O.C.) 
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國立北門高中招聘外國英文教師公告 

本校為辦理教育部引進外籍英語教師專案計畫，擬於 112學年度(2023/8-2024/7)招聘英文
外師 1 名，工作內容、待遇、資格等如下： 

1. 每週工作 5 天，每天 8 小時。工作內容包括教學、備課、撰寫教學計劃、行政協助、參
與學校會議及活動、學生學習及比賽活動指導等。 

2. 教學時數每週 20-22 小時，課程包括高一英文、高二英文、一年級體育班英文、二年級體

育班英文等。 

3.月薪:任教第 1 年，大學學歷 NT$65,230/月、碩士 NT$72,760/月、博士 NT$75,950/月 

4. 福利:考績獎金、超過基本節數的兼課費、機票補貼、房租補貼及保險。 

5. 資格: 

(1) 申請者須為以英文為母語者，來自美國、加拿大、英國、澳洲、紐西蘭及南非，且擁
有大學以上學歷，並持有合格英文教師證、TEFL 或 TESL 教師證者為優先，次之為以上
國籍人士曾於大學修習相關教學學程者。 

(2) 申請者須能提出相關履歷、畢業證書、教師證件、修習相關學程證件、無犯罪證明、
健康證明等相關文件，以便申請核發工作證。 

6. 詳情及面談安排:請於 2023 年 6 月 19 日前，上班時間(星期一~五，上午 8:00~下午 

5:00)洽陳老師。 

Tel:0985239082 Email: t029@bmsh.tn.edu.tw 

地址:台南市佳里區六安里269號 

7、附註：本計畫是依據「教育部國民及學前教育署112學年度引進外籍英語教師計畫」辦理。本計   

         畫已初審通過，但若最終未獲核定，則無法執行本計畫，錄取教師之聘任自動失效。 
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